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PRODUCT CHANGE NOTIFICATION 

产品变更通告 

Module Series Affected： 

涉及组件序列： 

YLxxxDF72  e/2 YLxxxDF66  e/2 YLxxxDF54  e/2  

YLxxxD-40d  1/2 YLxxxD-40d  1500V  1/2 YLxxxD-37e  1/2 YLxxxD-37e  1500V  1/2 

  (xxx=Pmax) 

August 15th, 2021 // CP-OM-D-020 

Introduction： 

介绍： 

Yingli Energy (China) Company Limited, known as “Yingli Solar”, is one of the world’s leading solar 

solution providers.  

This notification involves the following contents: Yingli Solar changes GLASS/GLASS modules with 

182 mm cells by using 30 mm frame and extends their certified power, releases GLASS/GLASS 

module and GLASS/BACKSHEET module both with 108 × 182 mm cells, revises packaging 

information for GLASS/BACKSHEET module with 144 × 166 mm cells. 

英利能源（中国）有限公司（以下简称“英利中国”）是全球领先的光伏发电解决方案提供商之一，

现对产品变更作以下说明。 

此次变更事宜如下：英利中国将 182 双玻切换为 30 mm 边框并进行了功率扩展、发布 108 片 182 双

玻和 108 片 182 单玻组件、修订 144 片 166 单玻组件的包装信息。 

Descriptions： 

具体变更内容： 

1.  Based on the dual consideration of mechanical load and module weight, Yingli Solar will change 

the frame from 35 mm to 30 mm for GLASS/GLASS modules with 182 mm cells, without reducing 

the mechanical load to achieve weight reduction. The diagram of the frame before and after the 

change is shown in Figure 1. 

基于组件载荷和重量的双重考虑，英利中国将在不降低组件载荷的前提下，把 182 双玻所用 35 mm

边框切换为 30 mm 边框，以达到减重的目的。切换前后的边框截面如图 1 所示。 
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Figure 1.  Frame for GLASS/GLASS modules with 182 mm cells: (a) 35 mm frame, (b) 30 mm frame 

图 1.  双玻组件边框示意图：（a）35 mm 边框；（b）30 mm 边框 

Yingli Solar has extended the certified power of GLASS/GLASS modules with 182 mm cells, up to 

555 W for 144 cells module and up to 505 W for 132 cells module. 

英利中国扩展了 182 双玻的认证功率，144 片 182 双玻认证功率最高达 555 W，132 片 182 双玻认

证功率最高达 505 W。 

2. To meet the needs of the distributed market, Yingli Solar releases a GLASS/GLASS module and a 

GLASS/BACKSHEET module both using 108 × 182 mm cells, with main power classes of 400-410 W 

and module size of 1721 × 1133 × 30 mm. 

为了满足分布式市场的需求，英利中国将同时发布 108 片 182 双玻和 182 单玻组件，主流功率为

400-410 W，组件尺寸为 1721 × 1133 × 30 mm。 

3.  According to the actual use of the GLASS/BACKSHEET modules with 144 × 166 mm cells: 

modules are packed with "reinforced" packaging to ensure the safety of module transportation, 

so the packaging information of this version of the datasheet has been revised based on the above 

situation. 

根据 144 片 166 单玻组件的实际使用情况：组件均已使用“加固”包装方式以保证组件运输安全，因

此修订了此版型规格书包装信息。 
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Implementation： 

具体变更时间： 

Yingli Solar has scheduled to implement the aforementioned changes from August 16th, 2021, 

which means customers may receive shipments of these products around end of August.  

The specific transition timeline may vary among customers based on current and anticipated 

delivery schedules. For any technical questions, please contact: service@yingli.com. For all other 

inquiries, please contact your Yingli Solar sales account manager. 

英利中国计划从 2021年 8月 16日开始实施上述变更，客户将在 2021年 8月底陆续收到上述产品。 

具体的切换时间表因不同客户当前和预期的交付时间表会有所变化，请与您的英利中国销售客户经

理沟通。更多关于新组件产品的技术问题，请联系：service@yingli.com。如果您有其他问题, 请联系您

的英利中国销售客户经理。 
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Attachment （附件） 

Crystal Type / Cell 

晶体类型/电池数量 

Module Type 

组件型号 

Expiry Version in October 31th, 2021 

将于2021年10月31日到期的文件版本号 

Valid Version from August 16th, 2021 

2021年8月16日开始生效的文件版本号 

p-type mono-Si  
YLM  
GLASS/BACKSHEET 
module 
 

P型单晶 

PERC单玻组件 

YLxxxD-40d  1/2 
YLxxxD-40d  1500V  1/2 

DS_YLM144CELL -
34d_35mm_EU_EN_20210715_V04.pdf 

DS_YLM144CELL -
34d_35mm_EU_EN_20210801_V04.pdf 

YLxxxD-37e  1/2 
YLxxxD-37e  1500V  1/2 

/ 
DS_YLM-J 108CELL(M10) -
37e_30mm_EU_EN_20210801_V04 

YLxxxD-37e  1/2 
YLxxxD-37e  1500V  1/2 

/ 
InstallationManual_IEC_EN_20210801_V03_M
10 YLM-J 

YLxxxD-45e  1/2 
YLxxxD-45e  1500V  1/2 

YLxxxD-49e  1/2 
YLxxxD-49e  1500V  1/2 

Mono-Si  
GLASS/GLASS module 
 

单晶双玻组件 

YLxxxDF54  e/2 / 
DS_YLM GG 108CELL_EU_EN_20210815_V04 
182mm 

YLxxxDF66  e/2 
DS_YLM GG 132CELL_EU_EN_20210715_V04 
182mm 

DS_YLM GG 132CELL_EU_EN_20210815_V04 
182mm 

YLxxxDF72  e/2 
DS_YLM GG 144CELL_EU_EN_20210715_V04 
182mm 

DS_YLM GG 144CELL_EU_EN_20210815_V04 
182mm 

All GLASS/GLASS modules 
Installation and User Manual-
GG_IEC_EN_20200915_V02 

Installation and User Manual-
GG_IEC_EN_20210815_V02 

Note: Chinese and English versions will change at the same time. 

注：中英文版本同期变更。 


